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Leskinen 
Emne: Arkivsak ID 2014007 / Arkivsak ID 15/89884 – Merknader til 

planoppstart – Stabekk sentrum – områderegulering 
Vedlegg: 150529 Merknader planprogram Stabekk.pdf 
 
Viktighet: Høy 
 
Kategorier: ...... 
 
Vedlagt er merknader til ovenfor nevnte sak Arkivsak ID 2014007. Saken forekommer også med Arkivsak 
ID 15/89884. 

  

I 2000/2002 så ble det angitt at begrensningen på vår eiendom (14/172) skulle kunne tas opp 

igjen i forbindelse med planene for Bekkestualenken og Nedre Stabekk. Nå er, etter 15 år, både 

Bekkestualenken avklart og Planprogrammet for Nedre Stabekk er ute.  

  

Vi mener primært at dere bør endre planområdet til å inkludere eiendommen. Dersom Dere ikke 

vil endre planområdet så forventer vi at Dere da får gjort tilsvarende mindre endring av 

reguleringsplan som ble gjort i 2002, men nå ved at man endrer tilbake reguleringsplanen ved å 

fjerne byggeforbudet siden det ikke er noen grunn til å ha det lenger.  

  
Det er rett og slett på høy tide enten å få løftet vekk §5B fra reguleringsplanen eller å få inkludert oss i 
planområdet. Vi forventer at vi nå, etter å ha det har gått 15 år siden løfet ble gitt samtidig som vi selve 

nå har ventet i 8 år på avklaringer, nå faktisk får en ordentlig tilbakemelding / avklaring. 
  

Hilsen, 
Stefan Andersson 

  

------------------------------------ 
Stefan Andersson 

Mobil. (+47) 913 69 600 
E-post: stefan.andersson@hsh.no 
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